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BESTYRELSESMØDE 

27. FEBRUAR 2024 

Referent: Laila Madsen 

 

 

1. Godkendelse af referat  

Referat er godkendt og lagt på foreningens hjemmeside. 

 

2. Formanden har ordet 

Formanden indledte med oplysning om afbud fra Kenneth til dette møde.  

Som de fleste har bemærket, hvis ikke alle, har der været rigtig meget 

nedbør. Det ses tydeligt, når græsarealerne bliver brugt til at cykle og gå 

på, da færdslen danner dybe aftryk i det våde, mudrede græsareal og 

slider på arealerne. Foråret er derfor ventet med længsel og med håb om 

mere tørvejr og solskin.  

 

3. Foreningens økonomi 

Siden sidst er der ikke meget at berette. Årsregnskab har været forbi 

revisor og er klar til bestyrelsens påtegning. Når underskrifter til 

årsregnskabet er indhentet, printes årsregnskab og budget, så disse er 

klar til uddeling sammen med indkaldelse til den ordinære og årlige 

generalforsamling i foreningen.  

 

4. Foreningens grønne arealer 

Siden sidst er der ikke meget at berette. Foreningens grønne arealer er 

for tiden nærmest omdannet til vådområde, og gartnerarbejdet er 

foreløbig sat i bero. Gennemgang af foreningens arealer sammen med 

gartneren sker i begyndelsen af marts. 

 

5. Planlægning af generalforsamling 

Bestyrelsen drøftede tidspunkt og sted for afholdelse af 

generalforsamlingen. Bestyrelsen besluttede, at sted for afholdelse af 

generalforsamlingen denne gang skal være i foreningens område, og at 

tidspunktet torsdag den 25. april 2024 kl. 19.00 vil fungere bedst af 

hensyn til vejrlig. I tilfælde af nedbør blev det foreslået, at carportene hos 

Bo K. og Kenneth kunne fungere som læ ved nedbør. 

 

6. Planlægning af Grøn Dag i foreningen 

Punktet udskydes til et senere møde, når det er koordineret med gartner, 

om hvad der henskydes til medlemmernes egen indsats på fællesareal. 

Status på et senere bestyrelsesmøde.  
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7. Om anbefaling af tidspunkt for hækklipning 

Bestyrelsen drøftede tilføjelse i foreningens ordensreglement om anbefalet 

tidspunkt for hækklipning mod vejareal kunne være senest i august.  

Den konkrete formulering af tilføjelsen godkendes på et senere 

bestyrelsesmøde. 

 

8. Nyt fra den overordnede grundejerforening 

Pt. er pleje af plantebælter (dvs. lysskoven) udsat til senere på året. Det 

skyldes vejrliget, der har budt på såvel store mængder sne og endnu 

større mængder regn, og de mudrede arealer og tunge maskiner er en 

dårlig kombination. Udskydelsen af arbejdet passer i øvrigt også fint ind i 

økonomien for den overordnede grundejerforening.  

Den overordnede grundejerforening har generalforsamling i maj.  

 

9. Foreningens hjemmeside – Persondatapolitik 

Pligtig oplysning om foreningens persondatapolitik bliver lagt på 

hjemmesiden under fanen ”Info”.  

 

10. Foreningens vedtægter 

Laila har sammenskrevet vedtægter med de på generalforsamlingerne 

besluttede vedtægtsændringer. Næste skridt i processen er indsendelse af 

vedtægter, herunder vedtægtsændringer, til kommunens godkendelse. 

Herefter vil sammenskrivningen af vedtægterne blive publiceret på 

foreningens hjemmeside. Status på næste bestyrelsesmøde. 

 

11. Bestyrelsesmanual 

Fortsat i proces. Status på næste bestyrelsesmøde. 

 

12. Eventuel 

Næste bestyrelsesmøde, der indkaldes til, er tirsdag den 2. april 2024. 

Der tages forbehold for ændring af tidspunkt. Laila indkalder via teams.  


